
 

 

Αθήνα, 30 Μαρτίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

Θέμα: «Διασφάλιση των φαρμακείων και των φαρμακοϋπαλλήλων με 
είδη ατομικής προστασίας» 

 

Παρά τις συνεχείς διαβεβαιώσεις της Κυβέρνησης, μέχρι και σήμερα 

παρατηρείται για τα φαρμακεία και τους φαρμακοποιούς ένα πολύ σοβαρό 

έλλειμμα στα είδη ατομικής προστασίας και υγιεινής, τα οποία σε μια τέτοια 

συγκυρία είναι άκρως ζωτικής σημασίας και για την προσωπική ασφάλεια των 

ίδιων των φαρμακοποιών και των φαρμακοϋπαλλήλων.  

Ένας πολύ μεγάλος αριθμός πολιτών προσέρχεται στα φαρμακεία ζητώντας 

αυτά τα είδη που βρίσκονται σε έλλειψη, ενώ η ίδια η ασφάλεια των 

φαρμακοποιών τίθεται σε κίνδυνο.  

Όπως έχει ήδη γίνει γνωστό, στη γειτονική Ιταλία τρείς φαρμακοποιοί έχουν 

ήδη καταλήξει λόγω του κορωνοϊού, ενώ ήδη ένας μεγάλος αριθμός νοσεί. Ο 

ίδιος ο Πανελλήνιος Φαρμακευτικός Σύλλογος σε επιστολή προς τον Υπουργό 

τονίζει ότι στη χώρα μας έχει ήδη εντοπισθεί το πρώτο κρούσμα κορωνοϊού 

σε φαρμακοποιό. Επιπλέον, ήδη καταγράφονται περιπτώσεις φαρμακείων 

στη χώρα μας που κλείνουν επειδή οι ίδιοι οι εργαζόμενοι ή ιδιοκτήτες αυτών 

έχουν νοσήσει. 

Παράλληλα, οι τιμές των προϊόντων αντισηψίας και προφύλαξης από τον 

κορωνοϊό διαμορφώνονται από τους προμηθευτές, εισαγωγείς και 

παρασκευαστές, και ανάλογα με αυτές τις τιμές διαμορφώνεται και η λιανική 

τιμή.  

Επειδή οι φαρμακοποιοί βρίσκονται στην πρώτη γραμμή της μάχης με τον 

κορωνοϊό. 

Επειδή το φαρμακείο είναι το πρώτο σημείο επαφής με τους πολίτες, οι 

οποίοι σε αρκετές περιπτώσεις είναι ασυμπτωματικοί φορείς του ιού. 
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Επειδή στα μέτρα που έχουν ανακοινωθεί δεν συμπεριλαμβάνονται τα 

φαρμακεία που αποτελούν βασικό στήριγμα των πολιτών. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποια άμεσα και κατεπείγοντα μέτρα θα λάβει για την εξασφάλιση των 

παραπάνω προϊόντων ατομικής προστασίας και υγιεινής για τα 

φαρμακεία και την προστασία των φαρμακοϋπαλλήλων;  

2. Ποια άμεσα και κατεπείγοντα μέτρα θα λάβει για την προμήθειά τους σε 

χαμηλές τιμές και όχι στις πολύ αυξημένες στις οποίες εφοδιάζονται τα 

φαρμακεία το τελευταίο χρονικό διάστημα; 

3. Για ποιο λόγο έχουν εξαιρεθεί τα φαρμακεία από όλα τα μέτρα στήριξης 

της οικονομίας και με ποια μέτρα θα στηριχθούν τα φαρμακεία που 

βρίσκονται στην πρώτη γραμμή της μάχης; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Παππάς Νίκος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Γκαρά Νατάσα 

Δρίτσας Θοδωρής 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν  

Θραψανιώτης Μανώλης 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

Κασιμάτη Νίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 



Μουζάλας Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαχριστόπουλος Θανάσης 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Γιώτα 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέττυ 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 


